
    Suszek Marek – zwrócił uwagę na godz. zebrania wiejskiego, Ŝe jest u niego za
wczesna. Następnie poruszył problem słupów na polach rolników, które utrudniają
obróbkę. 
                   
Alfred Frydrychowicz: odczytał pismo skierowane od Przewodniczącej. Nie zgadzam
się  tutaj, dlatego była   na początku prośba moja o odczytanie tego protokołu. Ja
jestem osobą konsekwentną  i to co mówię to do tego przyznaję się ale nie zgadzam
się tutaj z taką formą dwóch bezpłatnych przyczep drzewa. Ja mówiłem, Ŝe  Pani
Przewodnicząca oprócz duŜego wynagrodzenia  dostaje inne dodatki.
Pani Przewodnicząca pytała co i moja odpowiedź brzmiała: dwie przyczepy drzewa z
Zakładu Usług Komunalnych, które pani otrzymała. Tak było napisane w Gazecie
„POWIAT” i tutaj jest jedna taka nieścisłość, chciałbym to Panią redaktor z gazety
„POWIAT” się zapytać, ja zresztą interweniowałem w tej sprawie do redaktora
naczelnego: dlaczego ten tytuł na przedniej stronie posądził Przewodniczącą. Nie ma
znaku zapytania czy posądził jakby było wyrokowane. Drugie to Pani w tym artykule
pisze, Ŝe spytała się “go” ja nie jestem dla Pani szczeniakiem. Tutaj jeszcze
chciałbym powiedzieć coś takiego, Ŝe juŜ byłem tą Panią  skłonny przeprosić ale
teraz chcę najpierw otrzymać fakturę VAT z potwierdzeniem za zgodność z
orginałem, punkt kasowy od tej faktury teŜ z potwierdzeniem za zgodność z
ogyginałem, rejestr księgowy tej faktury i to bym prosił  na piśmie.
Chciałbym teŜ na piśmie uzyskać odpowiedź: co się stało z drzewem, kto go ścinał?
Przy starej szkole w Kotomierzu. Chciałbym jeszcze tutaj Panią Przewodniczącą
prosić, Ŝeby na kolejnej sesji nie było takiego galimatiasu, tzn. zmieniać  porzadek
programu nam to bardzo utrudnia śledzenie projektów uchwał , naprawdę fajnie idzie
punktami kolejno. My mamy sposobność sobie śledzenia. W taki razie szukamy
jednej i drugiej strony. Jest to naprawdę kłopotliwe. Dodatkowo tutaj chciałbym
powiedzieć, nie będę tu czytał,  wpłynęło takie pismo od księdza proboszcza z
Kotomierza, pan Wójt teŜ to pismo dostał. Tu ksiądz proboszcz się zwraca do
wszystkich sołtysów, które sołectwa naleŜą do parafii Kotomierz o utwardzenie, w
sumie tutaj jest napisane o parking.  Ze strony księdza proboszcza jest duŜe
zrozumiem,  wiadomo Ŝe, wiąŜe się to z wykupem gruntów, itd. Prosiłbym Ŝeby
moŜe ten asfalt dokończyć i w jakiś sposób poszerzyć to pobocze  z tej racji, Ŝe w
sumie jako sołectwa nie mamy Ŝadnych pieniędzy na inwestycje, więc mi się zdaje,
Ŝe nie jest to tutaj w naszej kwestii, jedynie myślę, Ŝe moŜemy z tych drobnych,
skromnych w sumie środków dać kamienia po przyczepie  ale mi się wydaje, Ŝe
napewno to nie rozwiąŜe problemów . Dziękuję na dziś.

 Przewodnicząca Rady Gminy - Szanowni Państwo, moŜe tak, ja powiem  Ŝe jest mi
niezmiernie przykro, Ŝe doszło do takiego incydentu. Muszę parę słów powiedzieć
dlatego, Ŝe nie moŜe tak być,  Ŝeby ktokolwiek z nas obecnych tutaj na sali, czy
gdziekolwiek, mógł rzucać oszczerstwa na drugą osobę i pozostać bezkarnym.
Nikomu to nie słuŜy proszę Państwa, nam napewno to nie słuŜy. Ja, tak jak juŜ
powiedziałam nie jestem pieniaczem. Czekałam dwa miesiące, całe dwa miesiące, 
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